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MĚSTO ŠLAPANICE
Masarykovo náměstí 100/7, 664 51 Šlapanice
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Vážená paní 
...................... 

..................... ... ............. 
...................

Váš dopis značky/ze dne:
Číslo jednací:
Spisová značka:
Vyřizuje/linka:
E-mail:
Ve Šlapanicích dne:
Datová schránka:

Vážená paní ............... 
dne 13. 1. 2021 jsme obdrželi Vaši žádost o informace podle zákona č. 106/1999 Sb. 
o svobodném přístupu k informacím, ve které žádáte o informace, jakým způsobem je 
plánováno řešení hlukové zátěže v obci Bedřichovice, a dále, z jakého důvodu a na základě 
jakých podkladů dospělo město Šlapanice k závěru, že neuskuteční navrhovanou výstavbu 
protihlukové stěny, kterou na svých pozemcích zamýšlejí vystavět pan ............................... 

.............

K Vašemu požadavku poskytujeme následující informace:
Ad dotaz: Jakým způsobem je plánováno řešení hlukové zátěže v obci Bedřichovice?
Řešení hlukové zátěže vždy nese původce zdroje hluku -  tedy vlastník/správce komunikací 
v tomto případě Ředitelství silnic a dálnic/Správa a údržba silnic JMK. Město dlouhodobě 
usiluje o vybudování protihlukových stěn podél D1, je to však obtížné s ohledem na korekci 
až 20dB pro tzv. starou hlukovou zátěž (dopravní stavby před rokem 2001). Proto lze 
očekávat vybudování protihlukových stěn současně s plánovaným rozšíření dálnice D1 na 
trojpruh v úseku kolem Bedřichovic. S ohledem na rychlost budování obdobných staveb lze 
uvažovat s minimálně 10letým časovým horizontem. Tyto stavby nebude budovat město 
Šlapanice, ale buď ŘSD nebo SÚS JMK.
Ad dotaz: Z jakého důvodu a na základě jakých podkladů dospělo město Šlapanice k závěru, 
že neuskuteční navrhovanou výstavbu protihlukové stěny v záměru pana  a pana 

?
Město Šlapanice se k otázce výstavby protihlukové stěny záměru investorů pana  a 
pana  nevyjadřovalo. Vyjadřovalo se negativně k otázce výstavby rodinných domů 
v těsném sousedství frekventované komunikace II. třídy a dálnice D1, a to s ohledem na 
ochranu zdraví a kvalitu bydlení možných obyvatel obce. Jak vyplývá z odpovědi na 
předchozí dotaz: město není povinno a z principu věci ani nemůže a tedy nebude řešit 
protihlukovou stěnu v záměru soukromého investora, kterým je výstavba rodinných domů 
pana a pana  ve vzdálenosti cca 250 m od tělesa dálnice D1 s frekvencí více 
než 50 000 aut denně a ve vzdálenosti 10-20 m od tělesa komunikace II. třídy a kruhového 
objezdu Podolí -  Bedřichovice.
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